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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ.Nr.40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokola Nr.19 

 

Rīgā, 2022.gada 31. oktobrī, pulksten 16:00 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Mārtiņš Ķeņģis, Uldis Ālītis, Linards Veide, Ivo Čerbakovs. 
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis, Latvijas Sporta federāciju padomes 
prezidents Einars Fogelis. 
 

Padome sanākusi sešu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 

 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 

1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
2. Par LSFP aicinājumu skaidrot LRF padomes pieņemto lēmumu Ivo Lakuča atstādināšanā – I. 
Čerbakovs.  

3. Par LRF darbību oktobra mēnesī – T. Markss. 
4. Par LRF finanšu stāvokli septembrī, pamatdarbības finansējuma nodrošināšana – A. Ozols. 
5. Par šosejas un MTB riteņbraukšanas izlašu menedžera amatu – T. Markss. 

6. LRF šosejas un MTB riteņbraukšanas treneru padomes ieteikumi jaunatnes šosejas 
riteņbraukšanās attīstībai – D. Ritums.  
7. Ziņojums par BMX klubu padomes sēdē pieņemtajiem lēmumiem – A. Ozols. 

 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 18 

apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 17 redakciju. 
 

2. Par LSFP aicinājumu skaidrot LRF padomes pieņemto lēmumu Ivo Lakuča 
atstādināšanā – I. Čerbakovs.  
I. Čerbakovs sniedz skaidrojumu LRF padomes pieņemtajā lēmumā par trenerim Ivo Lakučam 

piešķirto atstādināšanu pārstāvēt LRF jebkādā statusā līdz 2023. gada 1. janvārim dēļ veiktajām 
darbībām 2022. gada UEC Eiropas kausa 11. posma laikā, Valmierā. I. Čerbakovs norāa uz LRF 
rīcībā esošajiem lietas materiāliem un iesaistīto pušu paustajiem argumentiem I. Čerbakovs 

atsaucas uz LRF statūtu 2.2.6. punktu, kas nosaka federācijas pilnvaras apstiprināt Latvijas 
Nacionālo izlašu sastāvus starptautiskajās sacensībās. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē 
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par LRF padomes tiesībām pieņemt lēmumu. E. Fogelis aicina LRF sagatavot skaidrojumu 
Latvijas Sporta federāciju padomei par tiesībām LRF padomei pieņemt lēmumu trenerim Ivo 

Lakučam piešķirt atstādināšanu pārstāvēt LRF jebkādā statusā līdz 2023. gada 1. janvārim 
saistībā ar viņa veiktajām darbībām UEC Eiropas kausa BMX riteņbraukšanā 11. posma laikā.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
2.1. Uzdot I. Čerbakovam LRF vārdā sagatavot skaidrojumu Latvijas Sporta federāciju padomei 

par tiesībām LRF padomei pieņemt lēmumu trenerim Ivo Lakučam piešķirt atstādināšanu 
pārstāvēt LRF jebkādā statusā līdz 2023. gada 1. janvārim saistībā ar viņa veiktajām darbībām 
UEC Eiropas kausa BMX riteņbraukšanā 11. posma laikā.  

2.2. Uzdot LRF birojam sagatavoto skaidrojumu nosūtīt Latvijas Sporta federāciju padomei.  
 
3. Par LRF darbību oktobra mēnesī – T. Markss. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF darbību oktobra mēnesī, norādot uz 
sadarbību ar Izglītības un zinātnes ministriju, Latvijas Sporta federāciju padomi un Latvijas 
Olimpisko komiteju. T. Markss informē par LRF ievietošanu Starptautiskās Riteņbraukšanas 
savienības otrajā federāciju grupā, kas nedod iespēju realizēt UCI solidaritātes programmas 

ekipējuma un finanšu līdzekļu piesaistē. T. Markss informē par rezultātiem darbā ar sponsoru un 
pašvaldības līdzekļu piesaistīšanu. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF paveikto un 
nepieciešamajām darbībām, lai piesaistītu papildus finansējumu LRF attīstībai.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

3.1. Apstiprināt T. Marksa ziņojumu. 
3.2. Uzdot T. Marksam sagatavot argumentētu vēstuli UCI, aicinot pārcelt LRF uz UCI trešo 
federāciju grupu, lai varētu pilnvērtīgi realizēt visas pieejamās solidaritātes programmas. 

 
4. Par LRF finanšu stāvokli septembrī, pamatdarbības finansējuma nodrošināšana – 
A. Ozols. 

A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos ar LRF finanšu stāvokli. Vērš uzmanību uz 
nepietiekamu finansējumu, lai nodrošinātu LRF biroja darbību līdz 2023. gada 1. janvārim. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par nepieciešamo finansējumu pamatdarbības 

nodrošināšanai un iespējām to piesaistīt.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  
 

5. Par šosejas un MTB riteņbraukšanas izlašu menedžera amatu – T. Markss. 
T. Markss informē, ka 31. decembrī darba pienākumus LRF noslēgs līdzšinējais šosejas un MTB 
izlašu menedžeris A. Bēcis. T. Markss norāda, ka ir uzsākta pārrunas ar vairākiem potenciāliem 

kandidātiem, kuri vēlas veikt menedžera darbu. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par 
menedžera pienākumiem šosejas un MTB riteņbraukšanas izlašu darba kvalitatīvā 
nodrošināšanā. 
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
 

6. LRF šosejas un MTB riteņbraukšanas treneru padomes ieteikumi jaunatnes 
šosejas riteņbraukšanās attīstībai – D. Ritums.  
D. Ritums informē padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavotajiem ieteikumiem jaunatnes 

šosejas riteņbraukšanas attīstībai treniņu metodikas un sacensību sadaļās. D. Ritums norāda, ka 
konkurētspējas celšanai nepieciešams veidot koptreniņus jauniešu un junioru vecuma grupās, 
kā arī attīstīt Murjāņu sporta ģimnāziju kā galveno centru, kur vienkopus tiek pulcēti talantīgākie 

sportisti no Latvijas reģioniem. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par jaunatnes šosejas 
riteņbraukšanas attīstību Latvijā. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai D. Rituma ziņojumu. 
 

7. Ziņojums par BMX klubu padomes sēdē pieņemtajiem lēmumiem – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos ar BMX klubu padomes sēdē pieņemtajiem 
lēmumiem. Norāda, ka sēdē tika apstiprināts 2023. gada Latvijas BMX sacensību kalendārs un 

dalības maksu apmērs. A. Ozols informē, ka klubu padome lēma no 2023. gada gada Latvijas 
BMX sacensības organizēt vienā blokā.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  

 
Padome darbu beidz plkst. 18:30. 
 

Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 

      (paraksts) 
 
Edgars Dupats       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
                 (paraksts) 

Mārtiņš Ķeņģis     
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis     ____________________________ 

      (paraksts) 
Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
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Uldis Ālītis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 

 
Ivo Čerbakovs 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
 

 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 

      (paraksts) 
 
 


